
1143071

To:

From

Sent

Subject: Antw: terugkoppeling IV-Board februari

Received: Tue 2/23/2021 4:34:45 PM

De upgrade/vervanging van SAP wordt een lang jarig traject. Op dit moment is er slechts akkoord voor een vooronderzoek

met de afspraak dat het niet ten koste mag gaan van activiteiten die Covid 19 gerelateerd zijn. Dus witgangspunt 1s dat portal
gewoon doorgaat.

anEE EE)EEEviv
Datum: 23 februari 2021 om 17:20:17 CET

Aan: EEE riven o>, IEEE @ivinol
Onderwerp: FW: terugkoppeling IV-Board februari

Hallo Ea
Voor het bestelproces gaat binnenkort de SAP portal gebruikt worden.

Goed om te lezen dat al tijdig een vooronderzoek gaat starten voor de upgrade of de vervanging.
Wanneer wordt de besluitvorming verwacht? En kunnen we voorlopig de focus (blijven) leggen op het asap

beschikbaar stellen van de SAP portal?

Met vriendelijke groet,

CISO team - CISM CISA CRISC RSE | CISSP

RIVM | Bureau Directieraad | CIO Office | www.rivm.nl

De zorg voor morgen begint vandaag
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Beste collega’s,
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Vanochtend was de IV-Board met twee agendapunten:

SAP - ingediend door dBV BEE:
Het betreft een verzoek om een kwartiermaker aan te stellen om vooronderzoek te doen naar de

upgrade/vervanging van het huidige SAP. Het huidige systeem is over een paar jaar end-of-life. Doel van het

aanstellen is om technisch, maar vooral functioneel en procesmatig in kaart te brengen wat de consequenties zijn
om op basis daarvan gedragen keuzen te maken en de meerjarige migratie voor te bereiden. SAP wordt RIVM-

breed gebruikt voor tal van processen. De meeste impact wordt verwacht bij de financiéle processen en DVP

(i.h.k.v. vaccinatieprogramma’s). IV-Board is zich bewust van het feit dat het moment om een dergelijk groot en

ingrijpend traject te starten niet optimaal is, gezien de inzet die benodigd is voor onder meer alle Covid-zaken.

Echter ziet de IV-Board het nut en de noodzaak van een gedegen en tijdig vooronderzoek en stemt in met het

aanstellen van een kwartiermaker.

Portfoliorapportage:
IV-Board geeft (nogmaals) aan naast inzicht te krijgen in de huidige stand van zaken van het (nog onvolledige)

projectenportfolio, ook een beter beeld te wensen van de planning en (on)mogelijkheden ook op langere termijn.
De druk op de IV-Organisatie wordt gezien en de IV-Board is op zoek naar middelen om zelf meer sturing te kunnen

geven. Afgesproken is in de volgende IV-Board een voorstel voor een aangepast prioriteitenkader neer te leggen.

Wvttk:

De IV-Board wil graag dat er een strategische DR of thema-IV-Board georganiseerd wordt met het thema “data”.

De volgende IV-Board staat gepland op 23 maart. De voorbereiding start volgende week al weer. Onderwerpen
kunnen nog deze week aangeleverd worden bij[IIEofCIEE
Met vriendelijke groet,
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